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Úvod
Výroční zpráva je spolu s hlášením o stavu klubu definována interním předpisem Studentské
unie ČVUT 2017-P3 Výroční zprávy a hlášení o stavu klubu. Tento dokument si klade za cíl
seznámit čtenáře s činností klubu Pod-O-Lee v roce 2022. V průběhu roku klub uspořádal pro
své členy několik zajímavých akcí zaměřených především na kulturní (Mezi Bloky, Fuckup
night, Podolské Vánoce) a sportovní vyžití (Pod-O-Day, Blokové hry). V následujícím textu
se mimo jiné dočtete i o členské základně klubu a jeho vedení.

Vedení a členové klubu
Předseda: Lukáš Novotný
Místopředseda: Jiří Novotný
Celkový počet členů v průběhu roku: 1373
Počet aktivních členů v průběhu roku: 82
Počet členů s odpustkem v průběhu roku: 61
Počet členů představenstva: 11
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Blok A
správce: Lukáš Pavljuk
zástupce správce: Matúš Priščák

Blok B
správce: Pavel Píchal
zástupce správce: Kryštof Šimána

Blok C
správce: Vítek Zapletal
zástupce správce: Jakub Vinklárek

Blok D
správce: Mário Alexy
zástupce správce: David Puchoň

Blok E
správce: Jan Vlk
zástupce správce: Jan Čeřovský

Blok F
správce: Štěpán Tichý
zástupce správce: Martin Kuncl

Síť
správce: Karel Čtvrtečka
zástupce správce: Jan Mareš

Systémy
správce: Jan Picka
zástupce správce: Dominik Fryč

Pod-O-Gym
správce: Matúš Priščák
zástupce správce: František Trefný

Projekty
správce: Kateřina Pilná
zástupce správce: Petr Korpas
členové týmu: Monika Suchomelová, Adéla Fialová, Katarína Tomášiková, Zdeněk
Legerský, Ludvík Petr, Ondřej Rychtera



Výroční zpráva 2022

Místnosti a projekty klubu
● Deskoherna

○ správce: Juraj Pohoriljak
○ zástupce správce: Branislav Belko

● Hudebna
○ správce: Jiří Novotný
○ zástupce správce: Lukáš Pavljuk

● Pod-O-Film
○ správce: Jan Čeřovský, Monika Suchomelová

● Pod-O-Games
○ správce: Jan Kučera
○ zástupce správce: Pavel Sillinger, Klára Šustrová

● Kolárna
○ správce: Kateřina Pilná
○ zástupce správce: Jan Mareš, Matěj Rzehulka

● Pod-O-Lab
○ správce: David Puchoň
○ zástupce správce: Dávid Štulajter, Pavel Píchal

● PC učebna
○ správce: Martin Kuncl
○ zástupce správce: Kateřina Orságová

● Herní místnosti
○ správce: David Puchoň
○ správce: Lukáš Pavljuk

● Kolejní skupinka
○ vedoucí: Vojtěch Halamka

● Fotokroužek
○ správce: Vítek Zapletal

PR
správce: Kateřina Pilná
zástupce správce: Hanka Horáková

HR
správce: Kateřina Pilná
zástupce správce: Michal Jarkovský
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Blok A
Během ledna se pokračovalo se stavbou nové serverovny, osadily se nové dveře. Během roku
byly několikrát problémy s vypadávající Wi-Fi. Jmenováni noví televizoři Paulína
Znamenáková a Tomáš Dulava. Během podzimu se objevovaly problémy s úklidem, v
listopadu již vše v pořádku. V létě započala rekonstrukce prostoru bývalé čajovny Ego, která
stále probíhá.

Blok B
V lednu a únoru jsme se potýkali s bezdomovci na bloku, v únoru jsme řešili kouření uvnitř
bloku a problém s uklízečkami. Ke konci února se vyskytl problém s vodou na B109. Veškeré
problémy s příchodem března ustaly. To jsme oslavili 2.3. na jarní poznávačce bloku, která
měla pozitivní ohlasy. V průběhu března se na celé koleji a hlavně na našem bloku byly
odstraněny graffiti z neporézních povrchů a internetové kabely na B410a byly schovány do
lišt.

Za zmínku stojí až červen, kdy proběhl úklid serverovny a za pomoci městské policie se
vyřešil problém s ubytovanými na B304b. Po letní pauze a nastěhování lidí zpět na kolej se
problémy s kouřením ladně vyřešily jedním e-mailem do blokové konference. Před podzimní
poznávačkou, která měla pozitivní ohlasy, byli jmenováni televizoři Azimjon Qozijev, Arnold
Stanovský a Matyáš Bobek.

Blok C

V průběhu roku 2022 proběhly dvě personální změny. V únoru se odstěhoval dlouholetý
televizor Tomáš Seszták. V září potom přišel televizor Adam Výbošťok.

V průběhu roku se několikrát opakovaly problémy s úklidem, občas se vyskytlo nějaké rušení
nočního klidu.

V březnu proběhla první poznávačka, s poměrně pozitivními ohlasy. Na konci června jsme
spolu s blokem F uspořádali společnou grilovačku v prostoru mezi výše zmíněnými bloky.
Tato akce se, navzdory nepřízni počasí, vydařila. V říjnu proběhla druhá poznávačka roku
2022. Akce měla úspěch, přesto bylo rozhodnuto do budoucna pořádat pouze jednu
poznávačku ročně.

V říjnu proběhla první etapa obměny síťových prvků (konkrétně AP) wifi – došlo k jejich
výměně všude kromě přízemí (tam je dokončení naplánované do budoucna).

Blok D
Celým rokem 2022 jsme se na bloku D potýkali s nedostatečným úklidem a nedostatkem
toaletního papíru. Byly uspořádány dvě povedené poznávačky s tradičně rekordní výtočí.
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Jarní začátkem března a podzimní začátkem října. K tomu proběhla v květnu společná
grilovačka obyvatel bloku.

V září se odstěhovali televizoři Petr Pejchal a Paulína Znamenáková a jejich místo obsadili
Ondřej Palička a Jakub Veselý. V listopadu došlo, krom jmenování dalšího televizora Pavla
Fouska, ke zlepšení pokrytí wifi doplněním AP v přízemí, prvním a třetím patře.

Blok E
Ze začátku roku proběhla výměna dveří serverovny a poznávačka bloku. V polovině měsíce
března byli na blok přistěhováni ukrajinští uprchlíci. Za pomoci aktivních členů bylo zřízeno
vhodné zázemí. Ke konci měsíce se však musel na krátkou dobu uzavřít dětský koutek kvůli
jeho poškození staršími dětmi ukrajinských obyvatel bloku. Na konci června blok ukrajinští
uprchlíci opustili. Letní měsíce byl blok uzavřen a probíhalo malování místností.

Blok F
Ze začátku roku byly opětovné problémy s přístupovými dveřmi na blok, které následně byly
opraveny technikem ze Strahova. Dne 24.1.2022 byla vykradena kolárna – kolejní místnost
na našem bloku. Byla informována bezpečnostní služba na vrátnici kolejí a Policie ČR, které
byly předány materiály potřebné k vyšetřování. Byla provedena identifikace a informování
poškozených na kolejích ve spolupráci s vedením kolejí. Krátkodobé uzavření toalet na
druhém patře z důvodu ucpání v únoru. Poznávací akce na bloku F v únoru proběhla. V
květnu proběhlo jmenování několika televizorů a nového zástupce. V červnu byla uspořádaná
grilovací akce mezi bloky C a F. V červenci kvůli rekonstrukci serverovny na bloku A, bylo
přesunuto vybavení na serverovnu bloku. Přijeli zahraniční studenti na erasmus. Začátkem
září ubytování spousty nových studentů na blok. V říjnu byla uspořádaná poznávací akce na
bloku F. Proběhlo přeinstalace nových AP na bloku pro lepší pokrytí WIFI. Opakované
problémy s požárními hlásiči. V listopadu se ucpala stoupačka v sociálním zařízení na
druhém patře bloku v noci. Museli být do druhého dne ostaveny některé toalety, aby se
havárie nerozšířila. Vznikla nová komunitní nástěnka bloku. V prosinci proběhl turnaj ve
stolním fotbale mezi bloky F a E. Celoročně probíhal úklid velmi v nerovnoměrné kvalitě.
Přibyli nám nový televizoři: Matěj Rzheulka, Katarína Gedrová, Jiří Boháček a naopak ubyli:
Kateřina Ondrušová, Adam Výbošťok.

Síť
Počátkem roku byla dokončena migrace všech serverů na nové SSD disky a přechod na
hypervizor Proxmox.

V průběhu února probíhala inventarizace veškerého majetku, který patří ke kolejní síti. Ke
konci února byli na koleji ubytováni ukrajinští uprchlíci, pro které bylo třeba zajistit připojení
k internetu. Jelikož nebylo možné je zatím připojit do akademické sítě (Rozhodnutí o
možnosti připojení přišlo až za několik týdnů) řešili jsme možnosti jiného připojení. Pomoc
nám nabídl místní spolek Svobodná síť. Bohužel se při montáži technik zranil a tedy nedošlo
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k dokončení. Domluvili jsme se alespoň na budoucí spolupráci. Připojení bylo nakonec
realizováno za pomoci klubu Sillicon Hill s použitím GRE tunelu do jejich sítě, kde mají i
externího poskytovatele konektivity.

Během jara jsme se potýkali s výpadky serveru, který slouží jako NAT a Firewall pro WiFi.
Jelikož byl zastaralý jak hardware tak software, rozhodli jsme se najít úplně jiné řešení.

Na začátku léta došlo k vytvoření manuálu pro televizory a k otestování funkčnosti staršího
uskladněného vybavení. Zároveň se dokončovaly plány na přestavbu hlavní serverovny a
dělala se příprava na zahájení stavebních prací. Veškeré vybavení jako servery, storage, UPS
atd. bylo přeneseno do serverovny na F, aby nebylo poškozeno prachem. Přišla první část
objednaných WiFi AP pro bloky C a F.

Během léta započaly stavební úpravy hlavní serverovny na bloku A. V rámci úprav byla
částečně položena trasa optického kabelu pro spojení bloků A a B, která byla poslední
chybějící částí pro novou páteřní optickou síť.

V říjnu proběhla kompletní přestavba WiFi na blocích C a F. Stávající nedostatečný počet AP
byl nahrazen novým modelem R550 v počtu 3 kusy na patro. Dále byl nahrazen starý WiFi
NAT server za Supermicro X10 s operačním systémem VyOS.

V průběhu listopadu se doplnila WiFi AP na blocích D a E do počtu 3 kusy na patro. V rámci
rekonstrukce hlavní serverovny bylo osazeno okno se dveřmi, které odděluje přípravnou
místnost od samotné serverovny.

Koncem roku byl v rekonstruované serverovně na bloku A zakončen přívod elektrické
energie a zapojen a osazen nový hlavní elektro rozvaděč.

Systémy
Tento rok se pro správce systémů nesl v duchu učení se moderním přístupům k hostování
webových aplikací a webů, jelikož probíhá přestavba hlavní serverovny, což je unikátní
příležitost získat nové servery a tím i místo pro zkoušení nových a již v praxi zaběhlých věcí
(Kubernetes a obecně High Availability, centrální S3-kompatibilní úložiště, Docker registry).

Do mailového systému přidána doména mezibloky.pod.cvut.cz a vytvořeny emailové schránky
pro členy organizačního týmu na festival Mezi Bloky.

Zároveň také začala dockerizace webů a webových aplikací. Snaha je se zbavit systému
ISPConfig, který momentálně už jen hostuje weby a moc nám nevyhovuje. Většina webů
byla zdockerizována a některé ještě běží (zatím) na našem jednouzlovém Docker serveru.
Většina byla experimentálně přenesena do Docker Swarmu. Swarm se skládá ze 4 fyzicky
oddělených uzlů, které dohromady tvoří vysoce přístupný (HA) automatický systém. V
případě výpadku jakéhokoliv z těchto uzlů se web/aplikace automaticky zmigruje na jiný s
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minimálním výpadkem. S nákupem nových serverů se přejde na Kubernetes a weby s
aplikacemi se nasadí tam.

Pro zjednodušení přidávání přístupu členům ke klubové tiskárně byl do Hydry dodělán
konvertor dekadických karetních kódu na jejich hexadecimální verze. Byly také přidány další
typy dokumentů pro pouštění lidí do Pod-O-Gym (certifikát o očkování, prodělání nemoci a
PCR testu), které ale již ke konci roku 2022 nebyly vyžadovány.

Další systém, který se dočkal modernizace byl RADIUS server. Nyní je z něj HA cluster o 4
uzlech, který může přijít až o dva své uzly a přesto bude fungovat dál.

V prosinci 2022 správce systémů zahájil vývoj platebního systému pro festival Mezi Bloky.
Počítá se, že systém bude dokončen včas již pro ročník 2023 spolu s terminály vyvíjenými
správcem sítě a v případě úspěchu bude používán i na další klubové akce kde účastníci za
něco platí (Podolské Vánoce, Pod-O-Day).

V průběhu roku také proběhly aktualizace a údržba různých klubových systémů.

Pod-O-Gym
Dle rozpočtu bylo nakoupeno nové vybavení i vybavení potřebné pro provoz Pod-O-Gym pro
každou z místností. Byla nastavena vzduchotechnika tak, že program je nyní přizpůsoben
vytíženosti v jednotlivých hodinách dne.

V průběhu roku byly pravidelně promazány posilovací stroje každé 2 až 3 měsíce, stejně tak
byly promazávány běžící pásy na podbězích, rotopedy a veslovací stroj. Byl upraven původní
provozní řád Pod-O-Gym a byl opraven kamerový systém. U vchodu do posilovny byla
přidána nástěnka s Provozním řádem Pod-O-Gym a dalšími důležitými informacemi. Přidání
informačních tabulek proběhlo v celém Pod-O-Gym. Oprava nefunkčního kohoutku na
chlapeckých záchodech.

Sklad
V prostorách Pod-O-Gym proběhla v průběhu roku inventura materiálu a nářadí a došlo k
přeorganizování skladu, kde bylo využito nových skladovacích prostor v prostorách bývalé
masérny. Následně proběhl úklid skladu a dokoupení chýbějícího nářadí a věcí nezbytných
pro pravidelnou údržbu Pod-O-Gym. Část vybavení, která pro Pod-O-Gym nebyla potřebná
se přesunula do skladu na bloku C.

Tělocvična
Proběhlo zasklení rozbitých zrcadel v tělocvičně, dále oprava speed ball pro box a
boxovacích pytlů a vyčištění tatami žíněnek. Přemístění boxovacího vybavený a odstranění
vadných pomůcek.
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Lifterna
Na míru jsme zhotovili lavičky, které zároveň slouží jako úložné místo pro závodní kotouče v
Lifterně.

Hlavní tělocvična
Proběhla oprava kladek - výměna lanek na 2 kladkách.

Sauna
Byla provedena údržba a oprava nefunkčního mincovníku v sauně.

Boulder
Byly vytvořeny nové trasy pro lezení a také nová tréninková pomůcka na posílení úchopu.

Projekty
V uplynulém roce jsme pro ubytované připravili mnoho akcí a podpořili jsme tím
společenský život na naší koleji. K dlouholetým akcím jsme přidali i nové, které měly u členů
velký úspěch.

Podolský Valentýn
Akci jsme v roce 2022 uspořádali poprvé. Akce je zaměřena nejen na ty, kteří svou drahou
polovičku ještě nenašli a rádi by tento večer zamilovaných netrávili sami. 
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Blokové hry
Jelikož nám nestačí poznávačky bloků, tak jsme připravili sérii akcí, do kterých se mohli
zapojit členové klubu a zasoutěžit si ve třech aktivitách (beer pong turnaj, sportovní turnaj a
pubquiz).  

Pod-O-Day
Sportovní den, kterého se zúčastnilo hned několik sportovců z naší koleje. Bohužel se nám
nepovedlo po covidové pauze nalákat na akci hodně zájemců. Na začátku proběhl běžecký
závod „Podolská 3K“. Poté proběhl turnaj ve fotbale a ve volejbale. Následoval také turnaj ve
streetballu. Na konci jsme podnikli orientační běh po okolí kolejí.
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MEZI BLOKY
Dne 15. května 2022 se v areálu kolejí v pražském Podolí uskutečnil již 15. ročník festivalu
Mezi Bloky. Tradičně i tento rok akci organizovali studenti kolejního klubu Pod-O-Lee.  
Na prvním pódiu vystoupili interpreti Amazing Whores, Popçorn, Forgot It's Monday,
Ventolin a Circus Brothers. Na druhé scéně návštěvníci mohli vidět vystoupení Hellwany a
Koja. Festival byl podpořen bohatým doprovodným programem jako například simulátorem
F1, Girl zónou a soutěžemi. 
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Fuckup night
Akce zaměřená na fuckupy jak v pracovním tak osobním životě. Každému z nás se někdy
něco nepovede a je důležité se z toho nezbláznit a nejlépe se třeba i poučit do budoucna. V
tomto roce proběhl Fuckup night jedenkrát za semestr. Mohli jsme si poslechnout příběhy od
mnoha řečníků například na téma Procházky po Černobylu, Akční dovolená nebo Jak
nedostudovanec vyhodil kvartální investici za jeden den komínem.

Summer party
Letní akce pro všechny co s námi zůstali přes léto na kolejích. V průběhu dne jsme měli několik
venkovních aktivit: střelba z luku, tvorba květinových čelenek, slackline a k tomu přidané večerní
promítání filmu.
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Akce Prvák
První akcí akademického roku je právě Akce Prvák, kde jsme přivítali studenty na vysoké
škole a představili jim všechny možnosti vyžití na kolejích Podolí. Tento rok jsme změnili
princip prezentace klubových místností. Ubytované jsme provedli po areálu kolejí Podolí a v
místnostech si pro ně připravili zajímavou aktivitu, díky které se mohli dozvědět bližší
informace o fungování místnosti.
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Pod-O-Lee Halloween party
Již druhým rokem proběhla na našich kolejích akce Pod-O-Lee Halloween party. Nejen, že
jsme si užili soutěž o nejlepší masku, ale také jsme lovili jablka z kýblu a nebo hádali co je v
mystery boxech. Na akci dorazil velký počet členů klubu i dalších ubytovaných a celý večer
se moc povedl.

Mikuláš Podolí
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Podolské Vánoce
Před Vánočními prázdninami si Vánoce oslavíme i u nás na kolejích. Tento rok jsme
Podolské Vánoce oslavili 14.12. v podvečer. Na místě jsme měli horký čaj, svařené víno nebo
třeba i občerstvení v podobě klobás a perníčků. Doprovod nám dělala vánoční hudba a
průběžně padající sníh. Návštěvníci si mohli ozdobit stromeček, namalovat si perníčky a nebo
vyzkoušet své zkušenosti ve vánočním kvízu.

Deskoherna
V deskoherně pořádáme pravidelné deskohraní a šachový kroužek v průběhu obou semestrů.
Ve zkouškovém probíhala inventura místnosti a její úklid. Nově jsme začali v deskoherně
pořádat turnaje (DiXit, Bang, Dominion, šachy atd.), které měly velký úspěch a rádi bychom
s nimi pokračovali i nadále.

Hudebna
V hudebně se za rok 2022 nestalo nic tak významného, jako byla kompletní rekonstrukce
prostor v předešlém roce. V tomto roce bylo převážně dohlíženo na běžný provoz, který si
návštěvníci velice pochvalují. Hudebníkům se v hudebně líbí a tudíž vcelku znatelně vzrostla
její návštěvnost. V průběhu roku docházelo k postupnému dokupování potřebného vybavení,
které v hudebně nebylo a návštěvníci ho postrádali. Také došlo ke zvelebení prostoru skládku
hudebny, kde došlo k vymalování a výstavbě police na veškeré vybavení, které není přímo v
hudebně. Fungování hudebny lze za tento rok zhodnotit velice pozitivně.
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Pod-O-Film
Začátkem roku 2022 jsme přešli na novou grafiku našich stránek a plakátů. Pravidelné
promítání filmového klubu probíhá v úterý od 20:00. V tomto roce jsme si vyzkoušeli i
víkendové maratony, které bohužel neměly u studentů takový úspěch, jak jsme doufali. Z
týmu Pod-O-Film v polovině roku odešla Klára Šustrová a k našemu stálému správci Janu
Čeřovskému se přidala naše nová posila Monika Suchomelová.

Pod-O-Games
Ke dni 31.1.2022 rezignovala na pozici správce Pod-O-Games Kateřina Štouračová. V únoru
byl jmenován novým správcem místnosti Jan Kučera a následně noví zástupci správce
místnosti a to Pavel Sillinger a Klára Šustrová. V dubnu proběhl nákup nových her na
konzole PS4 a Nintendo Switch. V letním semestru proběhl turnaj v Mortal Kombat a Mario
Kart.
Přes letní prázdniny proběhla úprava provozního řádu a vznikl návod na ovládání a používání
všech zařízení v místnosti, který byl vyvěšen na vstupní dveře z vnitřní strany dveří.
V říjnu se nakoupily nové hry na PS4 a Nintendo Switch spolu s nákupem občerstvení na
plánované turnaje. V zimním semestru proběhly dva turnaje. První turnaj by ve hře Grand
Turismo s VR brýlemi a druhý v bowlingu na Nintendu Switch.
V listopadu byl vyměněn hard disk za hard disk s větší kapacitou. Byl zprovozněn Oculus
Quest 2.

Kolárna
V lednu 2022 byla kolárna vykradena. Informace o kolech umístěných v kolárně byly
předány PČR a další řešení probíhalo již s individuálními vlastníky kol. Během roku přešla
evidence členů kolárny na elektronickou dokumentaci s tím, že se papírové verze
archivovaly. Byl vytvořen návod na správce kolárny a byly vytvořeny seznamy nářadí a
příslušenství kolárny a Pod-O-Bike. Proběhl úklid místnosti a pravidelné kontroly aktivního
užívání místnosti.

Pod-O-Lab
Na začátku roku se nakoupil materiál na podlahu, která se strhala a položila. Byl jmenován
zástupce Dávid Štulajter. S pracemi se výrazněji pohlo až ke konci léta. Odstartovalo se
namontováním projektoru, plátna, tabule a stěny na nářadí. Po tom, co přišla první várka
nářadí byla uklizena přední místnost a začal tisk cedulek na dveře. V listopadu byl sepsán
Provozní řád Pod-O-Lab a byla zavedena kniha návštěv a kniha výpůjček. Proběhl také nákup
spotřebního materiálu v Bauhausu.
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PC učebna
V lednu byly umístěny nové počítače do racků a plánují se zpřístupnit členům klubu. V únoru
se pokračovalo s výměnou kabeláže a proběhla instalace nových PC, na jejichž zprovoznění
se čeká na správce sítě. Dále přijel technik nainstalovat software na nový print management,
ale neúspěšně, tím je tiskárna stále mimo provoz. V březnu byl nainstalován nový print
management a začala se implementovat databáze uživatelů. V dubnu byla dokončena
databáze a byl zahájen provoz tiskárny. V červenci byly zakoupeny nové papíry do tiskárny.
V srpnu proběhlo odstranění přebytečné kabeláže. V září proběhla montáž nových
reproduktorů a instalace zvukových panelů. V říjnu byl jmenován nový správce tiskárny a PC
učebny Martin Kuncl. V prosinci proběhl nákup tonerů do tiskárny, ale jeden z nich musel
být vyměněn. Také byl problém s novými studenty z Kazachstánu, kteří bez povolení
uspořádali v PC učebně uvítací meeting.

Herní místnosti
Od května byl kulečník pro špatný stav uzavřen. V létě proběhla dohoda mezi klubem a
vedením koleje o převzetí správy místností s kulečníkem a pingpongem. V září byla v
místnosti s kulečníkem položena nová podlaha, na co navázala v listopadu instalace nových
stolů na pool a karambol. Do místnosti s pingpongem byl dodán nový stolní fotbal značky
Rosengart a terč na šipky. Dále byly obě místnosti zasíťovány, osazeny kamerami a kulečník
navíc i wifi AP. Vznikly pozice správců herních místností, sepsán provozní řád a na konci
roku byly obě místnosti opět otevřeny v novém režimu.

Kolejní skupinka
Na konci února a začátkem března proběhly akce Poznej svého správce pro jednotlivé bloky.
V návaznosti na tyto akce byl proveden důkladný úklid sudovny a sanitace pípy. Dále byla
zjištěna závada na starší pípě. Oprava není finančně výhodná, ale jeden ze dvou kohoutů je
stále funkční. V červenci byl proveden velký úklid kumbálku. V průběhu srpna byly pořízeny
nové várnice ze 4Kč fondu, které byly využity na akci Podolské Vánoce.

Fotokroužek
Během letního i zimního semestru probíhaly schůzky fotokroužku. Bohužel se stále bojuje s
nízkým zájmem členů, respektive příliš vysokou časovou vytížeností členů. Počet aktivních
členů je < 10.
Probíhala fotodokumentace probíhajících akcí, a postupné fotografování aktivních členů
klubu pro potřeby webu. Proběhlo také několik fotovýletů (např. noční focení na Vyšehradě,
focení závodů na okruhu v Mostě).
Během podzimu byla navázána bližší spolupráce s klubem Sincoolka, zejména co se
vybavení týče. Do budoucna je v plánu začít více spolupracovat i s klubem Silicon Hill. Byly
také pořízeny studiové blesky pro lepší možnost fotit např. fotokoutky. Byl pořízen nový
blesk jako náhrada za starý, který přestal fungovat.
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PR
Na začátku roku jsme zpracovali grafický design vratných klubových kelímků. Na jaře roku
2022 probíhala intenzivní spolupráce s SU ČVUT ohledně hmotné sbírky na Ukrajinu.
Vznikla nová grafika pro Pod-O-Film a vytvořila se nová grafika pro Blokové hry. Se
začátkem nového akademického roku proběhlo přepracování Průvodce prváka. V průběhu
celého roku docházelo k informování ubytovaných ohledně novinek týkajících se klubu nebo
celkově koleje.

HR
V lednu roku 2022 odešla z pozice HR manažera Nela Klimešová. Její nástupkyní se stala
Kateřina Pilná. Na začátku roku byly vytvořeny náborové letáky a dotazníky ke klubovým
místnostem, fungování bloků a k čajovně. Na jaře proběhla tvorba náborových letáků na
pomocníky pro správce služeb. Proběhla příprava Teambuildingu, který proběhne v roce
2023.
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Závěr
V roce 2022 kolejní klub Pod-O-Lee uspořádal mnoho zajímavých akcí, které měly zpestřit a
rozšířit život obyvatelům koleje Podolí. Po covidové pauze došlo k obnovení již zaběhlých
akcí, ale také k přidání nových. V tomto roce se nám povedlo obnovit aktivní komunitu
studentů bydlících na kolejích Podolí a zvýšit jejich povědomí o fungování klubu. Podařilo se
nám nadále vylepšovat klubové místnosti, které si členové pravidelně půjčují a ve kterých
správci plánují turnaje a další zájmové aktivity.
Všem aktivním členům patří velké poděkování za odvedenou práci a věřím, že se nám bude v
budoucnu dařit minimálně stejně dobře.

______________________________
Kateřina Pilná

předseda klubu Pod-O-Lee


